
 
 

 

 
 
Número: 2 
Data: 19/10/2020 
Lloc: Escorxador 
Hora 19:00 

 
 
Ordre del Dia 
 

1. Aprovació acta anterior 
2. Estat de les entitats amb la COVID 
3. Repàs de les normatives generals de COVID i de les habituals de funcionament 

d Activitats en els propers mesos 
4. Altres informacions de les entitats  
5. Precs i Preguntes 

 

 
 
 
Desenvolupament del Consell  
 
El Sr. Paloma agraeix a les entitats rç que estan fent amb la situació del 
coronavirus. En quant al funcionament dels Casals els agraeix també la feina feta i 
l esforç que han fet tirar-ho endavant. 
 
1. Aprovació acta anterior 
 
S aprova per unanimitat l acta anterior de data 20 de gener de 2020 
 

Assistents Entitat 
Domènec Paloma Sancho  Ajuntament-President del Consell 
Montserrat Muñoz Ajuntament-Coordinadora 
Toni Grima Migueles Ajuntament-Cap del  
Susana Ibáñez García Ajuntament-Secretària 
Monica Navarro Palacin Club Patinatge Olesa 
Oton Lozano Hernández Club Petanca Acer Olesa 
Montserrat Solà Camins Club Esportiu Olesa Patí 
Victor Llano Villarino Unió Ciclista Olesana 
Josep M. Solà Rillo Unió Ciclista Olesana 
Joan Barnet Giménez  
Mercè Urrich Cazador Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87) 
Enric Lobo Martin Futbol Sala Olesa 
Joan Escola Casanovas Club Tennis Olesa 
Veronica Soler Club Twirling Olesa 
Jordi Dalmases Alonso Nou Bàsquet Olesa 
Tomás Rivas Ruiz Peña Madridista Olesa 
Blas Garcia Flores Societat Unió  
Roser Cuesta Diaz Club Esportiu Olesa Patí 



 
 

 

 
 
 
2. Estat de les entitats amb la COVID 
 
El Sr. Paloma, demana a les entitats si tenen alguna pregunta sobre les entitats vers al 
COVID 19 o si volen explicar la seva situació.  
 
El Sr. Barnet, informa que només va tenir que suspendre el campionat per equips i les 
classes que feien pels nens, i que al mes d octubre les han reiniciat amb totes les 
mesures de seguretat.  
 
La Sra. Mercè Urrich, informa que han començat els entrenaments sense cap positiu i 
seguint totes les mesures del Prosicat però que les competicions les han suspès. 
 
La Sra. Roser Cuesta, diu que estant entrenant des del 6 de juliol i no han tingut cap 
cas de Covid, la valoració està sent molt positiva, però informa que als vestidors fa 
molt de fred. 
 
La Sra. Monica Navarro, indica que han complert tots els protocols i en quant a les 
competicions, comencen, i estan a l espera de les competicions de Catalunya i 
Espanya.  
 
La Sra. Veronica Soler, diu que han començat la temporada al setembre i estan a 
l espera de si es pot fer alguna cosa, de moment cap positiu.  
 
El Sr. Jordi Dalmases, informa en quant als protocols, que cada setmana anaven 
canviant i que la situació ha estat molt complicada però s han anat adaptant, de 
moment no poden competir. 
 
El Sr. Josep Maria Solà, informa que el seu cas és diferent perquè no disposen d espai 
fixe, això ha originat que tot el que tenien programat ha quedat anul·lat, la ruta infantil, 
la sortida de l octubre per les Font d Olesa i la Santa Oliva que de moment la tenen 
ajornada fins al 15 de setembre, la Portals també va quedar ajornada. Estan a l espera 
de poder tenir un espai per treballar amb els nens i entrenar.  
 
El Sr. Oton Lozano, informa que des de que es va poder obrir, han fet entrenaments 
amb els protocols establerts i aquest cap de setmana passat i el proper estan anul·les 
les lligues de petanca, de moment no han tingut cap cas de COVID i no faran 
competicions internes ni amb altres clubs.  
 
El Sr. Joan Escolà, informa que totes les competicions les han tingut que anular, i que 
no han tingut cap cas a l estiu de COVID en les seves activitats.  
 
El Sr. Enric Lobo, informa que van començar amb els entrenaments i que no s ha 
arribat a fer competició, els equips portaven dos jornades sense cap incident. L Equip 
sènior segueix competint sense cap ensurt, aplicant tots els protocols de seguretat. Pel 
que fa a la desinfecció s està fent i això dona més tranquil·litat. 
 
El Sr. Tomas Rivas informa que la penya va tenir que suspendre el viatge a Madrid 
que tenien previst, i el torneig de domino de l estiu no es va fer, esperen poder fer-ho 



 
 

 

al desembre.  
 
El Sr. Blai Garcia, informa que, dins del que cap, ells han pogut fer el 80 % de les 
seves activitats però han suspès la lliga de Nadal, s han suspès també mundials i 
campionats d Espanya, tot i que, els esportistes que es van classificar estan 
classificats automàticament per l any vinent.  
 
El Sr. Domènec anima a les entitats a continuar endavant i les felicita per la feina feta 
que és molt important. 
 
 
3. Repàs de les normatives generals de COVID i de les habituals de 

funcionament d Activitats en els propers mesos 
 
El Sr. Domènec pregunta a les entitat si tenen algun dubte sobre les normatives 
generals del Covid. 
 
El Sr. Enric Lobo informa que en el cas del Futbol Sala Olesa s ha tingut que fer molta 
educació de les normatives amb les famílies, sobre el tema símptomes hi ha molt 
debat fins a on s està actuant amb prudència, i creu que sobre aquest tema s ha 
d informar més perquè la ciutadania te preguntes sobre això.  
 
Explica que van tenir un cas positiu d un jugador, i van confinar a tot l equip i cos 
tècnic. Va haver una família que al seu fill li van fer una PCR, i el van seguir portant 
tant a l escola com al club. Detecten una manca d informació a la ciutadania perquè 
sàpiguen detectar quan han d actuar, i quan no es reuneixen tots els símptomes. 
 
La Sra. Montse Muñoz creu que és millor comentar aquest tema, si estàs pendent de 
resultat d una PCR no es pot participar. Al CAP es demana màxima prudència perquè 
les pautes son canviants, la situació a Olesa no està malament, però  d anar 
conscienciant a les famílies que si es tenen dubtes, millor fer-se la PCR, des de 
l Ajuntament també es pot contactar amb el CAP i de seguida els responen.  
 
La Sra. Mercè Urrich exposa un cas d un partit que van anar a jugar a St. Boi, un 
jugador de l equip contrari va donar positiu, i els va ser impossible parlar amb el CAP, 
van trucar al 061 i els van fer la PCR  i van tenir que estar 10 dies confinats a casa. 
També informa que des de CAP d Olesa no els van trucar. Des del departament de 
Salut sí que la van trucar perquè els donés totes les dades, i va tenir que demanar 
autorització als pares. 
 
La Sra. Montse Muñoz informa a les entitat que han de tenir previsió de tenir ja feta 
aquesta autorització tant d adults com de menors.  
 
El Sr. Dalmases informa que a la federació Catalana de Bàsquet tenen un protocol 
encara més estricte que les pròpies normes d aquell moment. També pregunta com és 
que es pot fer aquesta reunió i no es pot fer una d entrenadors, també pregunta si la 
declaració responsables és per tota la temporada. 
 
El Sr. Toni Grima li respon que creu que si, la primera vegada l ha de signar i si aquella 
situació canvia s ha de comunicar. 
 



 
 

 

 
La Sra. Montse Muñoz confirma que signes una vegada la declaració, i el dia que vas 
es signa l assistència per saber quin dia s ha assistit. 
 
El Sr. Enric Lobo informa que la declaració responsable és mes de caràcter educatiu, 
ja que la llei ja t obliga directament a avisar si fas PCR, si és portés a l extrem, segons 
la llei, s està cobert. 
 
El Sr. Toni Grima informa que cada persona que entra a una instal·lació l ha d haver 
signat per lo menys una vegada, i que no cal fer-ho cada vegada. La Sra. Montse 
Muñoz puntualitza que s ha de portar un control de la gent que ha vingut, per si s ha de 
fer un rastreig. 
 
El Sr. Dalmases incideix amb la pregunta de si pot fer reunions amb els entrenadors, el 
Sr. Toni Grima i la Sra. Montse Muñoz contesten que sí, ja que és una reunió de 
treball, puntualitzen que amb els entrenadors sí però amb els pares no. 
 
El Sr. Dalmases pregunta de qui és la decisió de que als entrenament no puguin 
accedir pares i mares. 
 
El Sr. Domènec li respon que és decisió de l Ajuntament, que és el gestor de les 
instal·lacions, però l Ajuntament es recolza amb les recomanacions que donen el 
PROSICAT i la Direcció general de l Esport.  
 
El Sr. Dalmases diu que les famílies volen entrar a veure els entrenaments. El Sr. 
Domènec li contesta que aquesta situació és excepcional, no és un bon moment per 
entrar, a més, es crea una sobre feina i es podria crear una cadena de contagis que 
ara no existeix. La Sra. Montse Muñoz diu que al PROSICAT posa que no poden venir 
els familiars als entrenaments. 
 
 
4. Altres informacions de les entitats  
 
La Sra. Montse Muñoz informa a les entitat sobre els subvencions, diu que s està 
treballant i que és imminent, que en molts dels clubs s ha assolit la petició, però en 
d altres no perquè no hi havia més a la partida, en quan a la justificació serà l any 
vinent, i indica que si algú te una necessitat de saber quin import se li atorgarà, que 
truqui al departament i se li facilitarà la informació, tot i que encara es provisional 
perquè falta l aprovació. 
 
La Sra. Mercè Urrich pregunta sobre els imports que falten dels casals. La Sra. Montse 
Muñoz li contesta que no sap en quin punt està el pagament del 25 % dels ajuts dels 
Casals, però que ho preguntarà a Serveis Socials. 
 
El Sr. Toni Grima informa a les entitat que els hi ha enviat un correu informatiu sobre el 
Circuit Esportiu. 
 
El Sr. Domènec informa que la nit de  s ajornarà, perquè la competició s ha vist 
molt alterada i per aforament tampoc es podria fer en l actualitat. 
 
La Sra. Montse Muñoz aprofita per explicar que aquest any els reis seran estàtics, amb 



 
 

 

control d entrada i aforament, volen convertir la plaça Catalunya en un teatre a l aire 
lliure, i per tant, faran el sorteig dels reis al novembre, les entitats que vulguin que un 
dels seus representants sigui rei o patge o altres personatges poden participar. 
Demana a les entitats que els ajudin a poder aconseguir-ho, ja que necessitaran molta 
gent, i les entitats tenen molt de jovent entre 15 i 17 anys que poden participar-hi, en 
breu rebran una convocatòria d aquest sorteig.  
 
El Sr. Enric Lobo indica que a ltim consell sectorial es va parlar sobre els cartells de 
publicitat, que els van dir que s estudiaria, i que aquest any és un any difícil per les 
entitats, i que han de buscar ajudes de qualsevol lloc. 
 
El Sr. Domènec respon que els serveis jurídics i la intervenció han deixat molt clar que 
no es poden deixar les parets que son de l Ajuntament, i que la taxa municipal és una 
competència que no es pot delegar. Els indica que poden fer pancartes que siguin 
mòbils amb la seva publicitat per posar-la al partit i treure-la després. 
 
El Sr. Dalmases pregunta si les pancartes amb el logo del Club es poden seguir tenint 
sense pagar, es respon que sí però s ha de posar un criteri, l Ajuntament posarà 
cartells amb els valors de l esport i estaria bé unificar-lo a totes les instal·lacions. El Sr. 
Toni Grima informa que al proper consell es portarà una proposta perquè sigui 
valorada per les entitats. La Sra. Montse Muñoz diu que poden portar també les seves 
idees.  
 
El Sr. Enric Lobo pregunta si les dels club es podran penjar. El Sr. Toni Grima li respon 
que s hauria de regular i establir un criteri i que ho aniran parlant. 
 
El Sr. Enric Lobo pregunta sobre els horaris de les entitats. El Sr Domènec li respon 
que estan reballant amb el Toni Grima i que els faran una proposta però que la 
presentaran per l any vinent. 
 
El Sr. Enric Lobo pregunta sobre el tema del conserge, que es va dir que s estava 
regularitzant. El Sr. Domènec li respon que s està treballant i que s ha  polint, i 
que no sap si en un futur hi hauria conserge, no li pot respondre perquè no ho sap. 
 
El Sr. Enric Lobo demana que quan es facin obres, en cas que afecti a les entitats, 
s expliqui a les entitats abans de fer el projecte, que no es trobin per exemple que a la 
pista annexa no hi ha w.c. Es mostra preocupat perquè enderroquin els vestidors 
abans de fer-los nous. 
 
El Sr. Domènec li respon que quan engeguin intentaran portar al Consell un arquitecte 
o un tècnic que ho expliqui amb més detall. 
 
La Sra. Mercè Urrich demana sobre els horaris de la neteja. La Sra. Montse Muñoz li 
respon que el tema de la neteja amb el COVID és molt complicat. El Sr. Dalmases li 
demana sobre aquest tema saber l horari, perquè a vegades es neteja coses que no 
s estan utilitzant i podrien aprofitar per netejar altres coses. Demana el quadrant de 
neteja.  
 
El Sr. Toni Grima li respon que, per molt que ho lluiten, és molt complicat tenir-ho ja 
que no ho gestionen ells. La Sra. Montse Muñoz els diu que li enviïn un correu per 
tenir els seus casos concrets. 



 
 

 

 
La Sra. Veronica Soler indica que no veu que l entitat que marxa abans que elles entrin 
desinfectin. El Sr. Toni Grima respon que ho reforçarà amb un correu electrònic, ja que 
es suposa que l equip quan finalitza l entrenament ha de netejar-ho i això s ha de fer 
dins de l hora d entrenament de cada entitat.  
 
S aixeca la sessió a les 21:15 hores 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
El president del Consell                                    La secretària 
Domènec Paloma i Sancho        Susana Ibáñez Garcia   
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